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Aan het college gemeente Dordrecht,
Dordrecht, 18 februari 2020,

Geacht college hierbij willen wij u de volgende arkel 40 vragen voorleggen ten aanzien van het toenemend rondlopen van 
jonge mensen met messen in de openbare ruimte.

“Bij“Bij onze frace komen vragen binnen van verontruste ouders die zich zorgen maken om hun schoolgaande kinderen 
vanwege de berichten in het land dat steeds meer jongeren rondlopen met messen en deze messen steeds vaker gebruiken 
bij confrontaes. 

Zoals uit diverse mediabronnen blijkt maakt de polie in het algemeen en de polie-eenheid Roerdam  (waar onze stad 
deel van uitmaakt) in het bijzonder zich zorgen over het groeiend bezit en gebruik van messen onder jongeren en noemt dit 
een “hype”. Men noemt het een zorgelijke ontwikkeling.
 
AanleidingAanleiding van deze toename hee volgens diverse bronnen te maken met een rapvorm “ Drillmusic” waar rappers in 
videoclips geweld verheerlijken en messen en pistolen tonen. Volgens de criminoloog Jeroen van den Broek zouden 
jongeren geïnspireerd raken door dit soort clips en het bijna normaal vinden om met een mes te lopen. 
 
Vraag 1 
Deelt het college de zorgen van de polie over het groeiend bezit en gebruik van messen door m.n. jongeren? 
Vraag 2
IsIs er in Dordrecht/Drechtsteden ook een toename te zien van het bezit en/of gebruik van messen onder jongeren ten 
opzichte van de afgelopen jaren? Graag een vergelijking van de afgelopen 3 jaar in de leeijdscategorie 10 – 27 jaar. 
Vraag 3
Zijn er in Dordrecht/Drechtsteden ook jongeren/rappers acef die zogenaamde “Drillraps en videoclips maken en online 
zeen? 
Vraag 4
IsIs het college van plan om hier pro-acef naar te handelen gezien een dergelijke “hype” ernsge gevolgen kan hebben. Zo 
ja, wat gaat het college gericht doen of hee dit reeds gedaan? Zo nee waarom niet?   
Vraag 5
Eerder hee GroenLinks Dordrecht de moe “voortze ng schooladopeplan 2.0” ingediend waarin het college is verzocht 
om in samenspraak met partners zoals een polie, GGD etc op scholen prevenelessen te laten verzorgen over de 
hedendaagse incidenten. Is het college bereidt om alsnog pro-acef met deze moe aan de slag te gaan om de scholieren 
bewust te maken van de ernst en de gevolgen van dit soort gedragingen en incidenten. 

En En gaat over tot de orde van de dag.

Namens GroenLinks Dordrecht,
Kiy Kruger


